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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2016      § 146-159 
 

Tid: Tisdagen den 22 november  kl. 17.30 – 17:44 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-11-28 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S)   Ordförande 

Bo Sundin (M)   Vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare   

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson (SACO) 

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare, Lennart Öström administratör, Marie Norrberg registrator 

Förhinder  
Emil Johansson (S) 

Mia Ternlund (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)  
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§ 156 

Vanadislunden med omnejd - Remiss från kommunstyrelsen av 
motion 2016:81 av Bo Sundin och Sophia Granswed, båda (M)  
Dnr 2016/937 

 

BESLUT 
 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
 
Bo Sundin och Sophia Granswed (båda M) har i en motion till kommunfullmäktige yrkat på 

utveckling av Vanadislunden och upphandling av Vanadisbadets drift. Inom staden pågår ett 

arbete med att analysera förutsättningarna för Vanadisbadet och förvaltningen kan därför inte 

ge några rekommendationer i frågan om utveckling eller drift av badet. Övriga förslag ligger 

inte under idrottsnämndens ansvar. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin (M) yrkar bifall till (M) och (KD) förslag till beslut enligt följande: 

 

Motionen tillstyrks 

 

därutöver anförs 

 
Vanadisbadet är ett klassiskt bad med en gedigen historia. Det var därför glädjande att 

Stockholms stad, efter en omfattande renovering, kunde nyinviga badet sommaren 2014. 

Även om badet åter är i drift så finns det fortfarande stor utvecklingspotential i området. 

Serveringen är undermålig, det saknas solstolar och annan service som skulle kunna ge badet 

en guldkant. Ovan nämnda saker ingår inte i kommunens kärnuppdrag och är således 

ingenting som kommunen ska tillhandahålla, däremot finns det alla möjligheter för andra 

aktörer att göra det. Idrottsnämnden bör därför upphandla driften av Vanadisbadet när 

nuvarande avtal löper ut, detta eftersom vi anser att det finns utrymme att skapa stora 

mervärden för badet såväl som för hela Vanadislunden.   

 

Vanadislunden är en av Norrmalms gröna lungor. Trots att parken ligger centralt så är 

användningen av parken begränsad, vilket är tråkigt givet att efterfrågan på grönytor är stort. 

Staden bör därför vidta åtgärder för att skapa en mer attraktiv park med fler verksamheter som 

attraherar en bredare målgrupp. Vi vill bland annat satsa på bättre spontanidrottsytor, ytor för 

kulturverksamheter, serveringar och bättre belysning.  

 

 



Protokollsutdrag IDN sammanträde 2016-11-22 

Sida 3 av 3 
 

 

Ersättaryttrande  

 
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas och kristdemokraternas 

förslag till beslut. 

Beslutsgång 

 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 

 
Bo Sundin (M) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag 

till beslut. 

 

 
 
 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


